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Abstract (en)
[origin: US4635595A] Starting method for an internal combustion engine at least one cylinder whereof is equipped with a starting valve connected to
a source of compressed fluid, said fluid being introduced into the cylinder or cylinders when the pistons are in the combustion phase of the engine
cycle, whereby the opening lead of the exhaust valve or valves of each cylinder equipped with a starting valve is temporarily reduced to improve
utilization of the energy contained in the starting fluid.

Abstract (fr)
Procédé de démarrage d'un moteur à combustion interne dont au moins un cylindre set muni d'une soupape de démarrage reliée à une source
de fluide sous pression introduit dans le ou les cylindres lorsque les pistons se trouvent dans la phase du cycle correspondant à la combustion,
caractérisé en ce que l'on diminue temporairement l'avance à l'ouverture de la ou des soupapes d'échappement de chaque cylindre équipé d'une
soupage de démarrage, pour améliorer l'utilisation de l'énergie contenue dans le fluide de démarrage.
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